
 

 

Jsme svobodní milovat všechny 

Proroci jsou lidé, kteří vysvětlují lidem lásku, kterou 
k nim má Bůh. Jeden z nich se jmenuje Izajáš.   
 

Izajáš připomíná všem, že v těžkých chvílích 
nemáme ztratit důveru v Boha, protože On je věrný, 
neopustí nás, je pro nás jistou oporou jako skála. 
 

Když budeme Bohu důvěřovat, budeme mít pokoj 
ve svém srdci, budeme svobodní milovat všechny 
a Ježíš bude žít uprostřed nás.  
 

Moje babička měla nemocnou ruku a nemohla nic 
dělat. Šla jsem k ní domů a pomohla jsem jí uklízet, 
umývat nádobí a srovnat věci.  
 

Můj dědeček nemohl tyto věci dělat, protože musel 
zalévat rostliny na zahradě a sbírat ovoce 
na prodej. 
 

Babička i dědeček byli moc rádi za mou pomoc a velmi 
mi děkovali. ". (Zkušenost Luisy z Brazílie) 
 

„Doufejte v Hospodina navždy, neboť Hospodin je skála navěky.“ (Iz 26,4) 
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